
 

 

Protokoll 
Styrelsemöte Lustigknopps samfällighetsförening 

Var: Lustigknoppsvägen 39 

När: 2022-04-12 kl 20:30 

Kallade: 

Ingemar Sörqvist, Ordförande 

Per Skogö, Kassör  

David God, Driftansvarig 

Sofia Ekdahl, Sekreterare 

 

Suppleant Niklas Blomgren informeras om mötet och bjuds in ifall behov uppstår. 

1, Mötets öppnade 
 

2, Val av protokolljusterare 
Kassör valdes att justera protokollet. 

 

3, Godkännande av dagordning och genomgång med uppföljning 
av beslut i tidigare protokoll 

 
4, Ekonomi 
Revisorn har granskat årsredovisningen för 2021 samt upprättat revisionsberättelse. Inga 

anmärkningar har lämnats. 

 

Genomgång av föreslagen budget för 2022. Att särskilt notera är uppräkning av 

snöröjning med 5 % och el med 30 %. Med anledning av föreningens prognosticerade 

resultat enas styrelsen om att till stämman föreslå en sänkning av årsavgiften till 720 

kr/kvartal. 

 

 

5, Drift 
Arborist har varit på besök och främst fokuserat ”Berget”. Generellt trivs ek och tall på 

Berget och det finns en del små ekar som det kan vara bra att försöka skydda. Avrådes 

generellt från att försöka plantera träd, men t.ex. ekollon kan grävas ner i sprickor. 

Rekommendation att ta bort aspar innan de blir för stora.  

 

Driftansvarig ska diskutera med Raili angående möjligheter att leverera och lägga ut grus 

i gången samt ev. förberedande arbete. 

 

Angående LED-belysning har driftansvarig skickat en förfrågan till Bogfeldts. Ytterligare 

två offerter ska inhämtas. 

 

Driftansvarig har fått återkoppling från Salems kommunen att det är Samfälligheten som 

äger ledningarna. Ingen justering av underhållsplanen behöver således göras. 

 

Städdagen den 7 maj kl 10-12. Driftansvarig delar ut lappar. 

 

 



6, GDPR, efterlevandekontroll av rutin 
 

Styrelsen genomför en efterlevandekontroll enligt nedan. 

 

• GDPR-rutin tillgänglig på hemsidan? Ja 

• Kännedom om ägarbyte på fastighet? (§2e) Nej 

• Behov av personuppgiftsradering från debiteringslängd eller fakturor? (§2e) Nej 

• Behov av personuppgiftsradering från valberedningslogg? (§2e) Nej 

• Kännedom om personuppgifter utöver rutin? (§2a) Nej 

• Är gällande personuppgifter nödvändiga? (§2b) Ja 

• Behov av/Kännedom om lagring utöver rutin (§2e) Nej 

• Behov av personuppgiftsradering från leverantörsförteckning/Larmlista? (§3a) 

Nej 

• Kännedom om personuppgifter utöver rutin? (§3a) Nej 

• Behov av samtycke från leverantör? (§3c) Nej 

• Behov av/Kännedom om lagring utöver rutin? (§3d) Nej 

 
7, Övriga frågor 
 

Årsmöte den 17 maj kl 19 i RSF:s klubblokal vid Berga IP. Sekreterare tar fram kallelse 

och delar ut. 

 

 
8, Nästkommande styrelsemöte  
Nästa styrelsemöte är den 10 maj kl 20.30 på Lustigknoppsvägen 4.  

 

9, Mötets avslut 
Ordförande tackade för ett bra möte och avslutade mötet. 

 
 
Justeras 

   

Per Skogö, justerare 

       

Ingemar Sörqvist, ordförande   Sofia Ekdahl, sekreterare 
 


